
 

 

 
 
 
 
 

Številka: 900-1/22 
Datum: 16. 12. 2022  
 
 

Z A P I S N I K 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, 

ki je bila v petek, 16. 12. 2022, ob 18.00 uri, v sejni sobi Občine Sodražica. 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Zvonko Janež, Branko Arko, Zdenka Lušin, Jelka Pakiž, , Ernest 
Pirnat, Drago Arko, Franc Lesar. 
Odsotni člani občinskega sveta: Karmen Kordiš, Evgen Zajc 
 
Ostali prisotni: 

- župan mag. Blaž Milavec 
- občinska uprava: Darja Vetrih, Vinko Čampa. 
- gostje: / 
- predstavniki medijev: / 

 
Blaž Milavec je pozdravil prisotne in ugotovil prisotnost sedmih članov občinskega sveta ter s tem 
sklepčnost. 
Predstavil je predlog dnevnega reda ter obrazložil predlog, da se dnevni red razširi z dodatno 
točko, in sicer imenovanjem novih odborov, ki nastajata skladno predlaganimi spremembami 
Statuta in Poslovnika.  
Svetniki na predlog niso imeli pripomb in so soglasno potrdili razširitev dnevnega reda ter 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Obravnava zapisnika 1. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 1. redne seje.  
2. Sprememba in dopolnitev Statuta Občine Sodražica (skrajšani postopek, 83. člen 

Poslovnika) 
3. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Sodražica (skrajšani 

postopek, 83. člen Poslovnika) 
4. Proračun Občine Sodražica za leto 2023 (predlog, 85 člen Poslovnika) 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
6. Imenovanje novih odborov  
7. Imenovanje predstavnika v svetu zavoda Lekarna. 
8. Predlogi sklepov Odbora za finančne zadeve, gospodarstvo in kmetijstvo. 
9. Sklep o začasnem financiranju Občine Sodražica v obdobju januar – marec 2023 - 

seznanitev 
10. Program dela občinskega sveta v letu 2023. 
11. Pobude in vprašanja. 
12. Razno. 
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AD/1 Obravnava zapisnika 1. redne seje in poročilo o realizaciji sklepov 1. redne seje 
 
Občinski svet na zapisnik 1. redne seje ni imel pripomb in soglasno je bil sprejet naslednji  
 

SKLEP: 
 

Potrdi se zapisnik 1. redne seje Občinskega sveta Občine Sodražica, z dne 1. 12. 2022. 
 
 
Občinski svet ni imel pripomb in dodatnih vprašanj k realizaciji sklepov 1. redne seje. 
 
 
AD/2 Sprememba in dopolnitev Statuta Občine Sodražica (skrajšani postopek, 83. člen 

Poslovnika) 
Župan je obrazložil razloge za spremembo Statuta, in sicer je bil tekom razgovorov s svetniki podan 
predlog, da se delno spremenijo delovna telesa. Potrebe in spremembe, ki jih je prinesel čas, 
upravičujejo razdelitev sedanjega odbora za finančne zadeve, gospodarstvo in kmetijstvo v dva 
nova odbora, Odbor za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine in Odbor za 
gospodarstvo, kmetijstvo in razvojne programe. Obrazložil je naloge, ki naj bi jih imela navedena 
odbora. 
Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve, gospodarstvo in kmetijstvo in predlog sklepa 
Statutarno pravne komisije pa je podal Branko Arko. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P: 
 

Sprejme se Sprememba in dopolnitev Statuta Občine Sodražica po skrajšanem postopku. 
 
 
AD/3 Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Sodražica (skrajšani 

postopek, 83. člen Poslovnika) 
Župan je obrazložil, da Poslovnik podrobneje določa določila Statuta, torej se spremembe 
nanašajo na predlagane in sprejete spremembe Statuta, s katerimi nastajata dva nova odbora, 
Odbor za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine in Odbor za gospodarstvo, 
kmetijstvo in razvojne programe. Podrobneje je razložil spremembe in dopolnitve Poslovnika, s 
katerim se določajo naloge in način delovanja teh dveh odborov kot delovnih teles občinskega 
sveta. 
Predlog sklepa Odbora za finančne zadeve, gospodarstvo in kmetijstvo in predlog sklepa 
Statutarno pravne komisije pa je podal Branko Arko. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P: 
 

Sprejme se Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta Občine Sodražica po 
skrajšanem postopku. 
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AD/4 Proračun Občine Sodražica za leto 2023 (predlog, 85 člen Poslovnika) 
Župan je predstavil predlog proračuna za leto 2023 ter obrazložil postopek sprejema proračuna, 
kaj predstavlja proračun za poslovanje občine – gre za računovodske in programske okvire porabe, 
gre pa tudi za normativni akt in predstavlja najpomembnejši finančni dokument Občine. Obrazložil 
je, kaj pomenijo splošni in posebni del proračuna ter načrt razvojnih programov. Obrazložil je cilje 
in izhodišča proračuna, ter izpostavil, da je prva naloga stabilnost poslovanja Občine – 
zagotavljanje nalog, ki jih nalaga zakonodaja, sledi pa razvojna naloga občine, s katero občina 
zagotavlja izboljševanje bivanjskih razmer za občane. Župan je predlagal proračun, s prihodki v 
višini 3.100.000 EUR, pri čemer se predvideva tudi zadolževanje občine, skladno z zakonodajo in 
dejanskimi potrebami. Zadolževanje pa je predvideno izključno za investicijski del. Obrazložil je 
prihodkovni del proračuna, vrste prihodkov in njihovo višino. Povedal je, da je odhodkovni del 
predviden v višini skoraj 3.265.000 EUR ter obrazložil, zakaj odhodkovni del presega 
prihodkovnega. Podrobneje je obrazložil odhodke, kateri so proračunski porabniki, tekoče stroške 
delovanja občine, programske stroške ter stroške investicij. Obrazložil je tudi Načrt razvojnih 
programov, za katerega je povedal, da se bo na daljše obdobje zagotovo še spreminjal. Povedal 
je, kateri projekti so predvideni v letu 2023 ter katera projektna dokumentacija se oz. se bo 
pripravljala. Obrazložil je tudi zadolževanje Občine, kakšno je trenutno stanje oz. koliko se 
dejansko lahko še zadolžimo. Povedal je, da bo po sprejemu v 1. obravnavi proračun dan v javno 
obravnavo, z objavo na spletni strani. 
 
Razpravljala sta Ernest Pirnat in Blaž Milavec. Razprava je tekla o in načrtovanju investicij, pri 
čemer je župan seznanil svetnike, da bo celovite rešitve načrtovanih projektov predstavil 
zainteresiranim na ločenem sestanku. Branko Arko je opozoril na nekaj nomotehničnih napak v 
proračunu.  
 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

S K L E P: 
 

Sprejme se Predlog proračuna oz. odloka o proračunu Občine Sodražica za leto 2023 in se ga 
poda v javno obravnavo.  
 
 
AD/5 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 
Župan je podal razloge za spremembe in dopolnitve OPN. Povedal je, da gre za območje obrtne 
cone na Pesku, kjer je z novelo postalo območje mešane rabe, torej tudi stanovanjske. V izogib 
morebitni negotovosti se predlaga, da se sprejme podrobnejše določitve o namenskosti tega 
območja. Vinko Čampa je natančneje pojasnil vsebino in namen predlaganih sprememb – torej  
spremembo iz IG - gospodarske cone v SK - stanovanjsko kmetijski namen, kar pomeni mešano 
rabo, tako stanovanjski kot gospodarski namen. Z dopolnitvijo priloge 1 se določa gabarite, 
odmike od meje, zasaditve in varstvo pred hrupom, tako da bodo novo graditelji že ob načrtovanju 
seznanjeni z dejanskim stanjem oz. z dejavnostjo, ki se že izvaja na tem območju. Obrazložil je tudi 
postopek sprejema skrajšanega postopka sprememb. 
Franc Lesar in Branko Arko sta predstavila predloge sklepov Odbora za finančne zadeve, 
gospodarstvo in kmetijstvo, Statutarno pravne komisije in Odbora za komunalne zadeve in 
prostorsko planiranje. 
 
Razprava: Ernest Pirnat se je zanimal za razlog spremembe iz IG v SK, obrazložitev je podal Vinko 
Čampa. Drago Karel Arko se je pozanimal, ali obstaja kakšen sistem, da ne bi prišlo do izigravanj 
pri namenski uporabi prostora. Obrazložitev je podal Blaž Milavec. 
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Soglasno je bil sprejet naslednji   
 

S K L E P  
 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Sodražica 3 v 1. obravnavi. 
 
 
AD/6 Imenovanje novih odborov 
Zvonko Janež, predsednik KMVVI je obrazložil, da po spremembi Statuta občine Sodražica Odbor 
za finančne zadeve gospodarstvo in kmetijstvo ne obstaja več, imenovanim preneha članstvo v 
tem odboru, potrebno pa je imenovati predsednico in člane v nov Odbor za finančne zadeve in 
upravljanje s premoženjem občine ter predsednika in člane v Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo 
in razvojne programe. Obrazložil je predlog sklepa KMVVI. 
Župan Blaž Milavec je obrazložil, zakaj je bilo ocenjeno, da so navedeni predlagani kandidati 
primerni za imenovanje. 
 
Razprave ni bilo. 
Drugih predlogov s strani svetnikov ni bilo in soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  
 

V Odbor za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine se imenuje:  
• Karmen Kordiš - predsednica 
• Branko Arko - član 
• Franc Lesar - član  

 
V Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in razvojne programe se imenuje: 

• Evgen Zajc - predsednik,  
• Karmen Kordiš - članica,  
• Ernest Pirnat - član,  
• Andrej Pogorelc - član, 
• Franc Vesel - član.  

 
Sklep o imenovanju članov Odbora za finančne zadeve in upravljanje s premoženjem občine in 
Odbora za gospodarstvo kmetijstvo in razvojne programe stopi v veljavo po veljavnosti 
spremembe in dopolnitve Statuta in Poslovnika Občine Sodražica. 
 
 
 
AD/7 Imenovanje predstavnika v svetu zavoda Lekarna 
Zvonko Janež, predsednik KMVVI je obrazložil, da je Občina Sodražica soustanoviteljica Javnega 
zavoda Lekarna Ribnica, zato ima v svetu zavoda svojega predstavnika. Povedal je, da je Občina 
na svoji spletni strani objavila javni poziv za podajo predlogov za predstavnika občine v svetu 
zavoda Lekarna Ribnica, vendar predlogov ni bilo. Obrazložil je, da je do sedanja članica Petra 
Marn podala soglasje za še en mandat v tem svetu zavoda, ter dodal, da imajo pri imenovanju 
prednost kandidati, ki poznajo področje dela Javnega zavoda in so pripravljeni zastopati interese 
lokalne skupnosti v svetu zavoda. 



 5 

Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  
 

Občinski svet občine Sodražica imenuje v Svet javnega zavoda Lekarna Ribnica Petro Marn, 
Vinice 13, 1317 Sodražica. Mandat imenovane traja 5 let in prične teči z dnem konstituiranja 
sveta zavoda Lekarna Ribnica. 
 
 
Župan je skladno s poslovnikom ob 20.00 vprašal prisotne, ali se seja po dveh urah prekine s 
premorom ali se nadaljuje. Svetniki so se strinjali, da se seja nadaljuje. 
 
 
AD/8 Predlogi sklepov Odbora za finančne zadeve, gospodarstvo in kmetijstvo 
Vinko Čampa je obrazložil dve pobudi za izvzem zemljišč iz  javnega dobra v k.o 1622-Zamostec. 
Obrazložil je, na katere parcele se izvzem nanaša in čemu so navedene parcele namenjene. 
Branko Arko je podal predlog sklepa Odbora za finančne zadeve ter Statutarno pravne komisije. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

S K L E P: 
 

1. Zemljišča parc. št. 1642/2, parc. št. 1642/11, parc. št. 1644/4 in parc. št 1642/13, vse k.o 
1622-Zamostec, se izvzamejo iz javnega dobra in prenesejo v last Občine Sodražica. 

2. Zemljišče parc. št. 1639/47, k.o 1622-Zamostec, se izvzame iz javnega dobra in prenese v 
last Občine Sodražica. 

 
 
AD/9 Sklep o začasnem financiranju Občine Sodražica v obdobju januar – marec 2023 - 

seznanitev 
Župan je povedal, da je potrebno sprejeti Sklep o začasnem financiranju, saj s 1.1.2023 proračun 
občine za leto 2023 še ne bo sprejet. Skladno z zakonodajo mora župan s tem sklepom seznaniti 
Občinski svet, zato je župan obrazložil svetnikom vsebino tega sklepa. Povedal je, s kakšnim 
obsegom sredstev razpolaga občina v času začasnega financiranja in čemu so ta sredstva 
namenjena.  
Razprave ni bilo. 
Podana je bila ugotovitev, da je občinski svet seznanjen s Sklepom o začasnem financiranju. 
 
 
AD/10 Program dela občinskega sveta v letu 2023 
Župan je obrazložil, da se s programom dela okvirno določi vsebina dela in pa, kdaj naj bi bile 
načrtovane seje predvidoma tudi izvedene. 
 
Razprave ni bilo. 
Soglasno je bil sprejet naslednji  

S K L E P: 
 
Sprejme se Program dela Občinskega sveta za leto 2023. 
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AD/11 Pobude in vprašanja 
Jelka Pakiž je podala predlog za ureditev območja pri Sv. Marku, in sicer, da se sanira še preostali 
del obzidja. da se uredi parkirišče ter da se doda smerokaz za pokopališče sv. Marko. Župan je 
povedal, da se območje že ureja in da je predvidena tudi širitev parkirišča, vendar se je zadeva 
nekoliko zapletla zaradi Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ki ima svoje zahteve, je pa iskanje 
rešitev v teku. Prav tako se bo preučilo glede postavitve smerokaza. 
Branko Arko je opozoril na predloge, ki jih je podal krajevni odbor Sodražica. Župan je dajal, da je 
s predlogi seznanjen. 
Zvonko Janež se je pozanimal, ali se bo šlo v realizacijo cepljenja za klopni meningoencefalitis. 
Župan je odgovoril, da se bodo dala sredstva v proračun 2023, dogovori z zdravstvenim domom 
Ribnica za izvedbo teh cepljenj pa že tečejo. 
Drago Karel Arko se je zanimal o načinu izvajanja popravil na cesti – kakšen je postopek do 
realizacije. Predlagal je, da se obvestila, npr. o pitni vodi, da še kam drugam kot na radio Univox, 
saj ni slišen po celi Gori. Opozoril je tudi, da je ne glede na dva telekomunikacijska stolpa na Gori, 
signal na Gori še vedno slab.  
Franci Lesar se je pozanimal glede možnosti oglaševanja na panojih, nameščenih na kandelabrih 
v Sodražici. Odgovore bo prejel pri občinski upravi. 
 
 
AD/12 Razno 
 
Župan je seznanil svetnike, da je po statutu določeno, da ima Občina tudi podžupana, ki ga 
imenuje župan. Povedal je, da se za imenovanje še ni odločil, ima pa več predlogov, zato si je vzel 
čas za razmislek. Za vmesno obdobje do imenovanja podžupana se je odločil za imenovanje 
pooblaščenca za nadomeščanja župana, Zvonka Janeža. 
 
Povabil je svetnike na prireditve, ki se še obetajo do konca leta ter povedal, da bodo vsi svetniki 
vabljeni 6. januarja na tradicionalen županov novoletni sprejem. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.40. 
 
 
 
Zapisala:         Župan Občine Sodražica: 
Darja Vetrih            mag. Blaž Milavec l. r. 


